
 

Referat HOLLÆNDERHALLENS BRUGERRÅD 
DATO 
TID 
STED 

Tirsdag den 15. juni 
Kl. 17.30 
TEAMS 

DELTAGERE Lars Peter Olsen, Mette Kjærgaard, Tina Wexø, Jeanette Øbo Glæsner, Gitte 
Lauersen, og Steen Jørgensen. 

AFBUD/FRAVÆRENDE Steen Nielsen, Peter Læssøe, Kurt Christensen, Børge Schaltz, Thomas 
Sønderskov Korsgaard, Jannik Elmegaard. 

BEMÆRKNINGER  

 

DAGSORDENSPUNKTER 

1. Godkendelse af dagsorden 
 

Godkendt 

2. Godkendelse af referat fra  
den 26-04-2021 

 
Godkendt 
 

3. Meddelelser: 
- Formand 

 
 
 
 

 
- Hollænderhallen 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

- KB 

 
MK: KB´s beslutning om endnu en Corona nedlukning kom 
på et meget kedelig tidspunkt efter den nationale 
nedlukning.  
KB pointerede dog også, at vi stadig skal være forsigtige her i 
genåbningsfasen, dvs. fokus på afstand og sprit m.v. 
 
HH:  
Fordeling for den kommende sæson på er på plads til trods 
for lidt udfordringer. Men en god dialog Tændhætten og 
Dragør Badminton imellem, fik den udfordring på plads. En 
tak til Tændhætten og Dr. Badminton for god, konstruktiv og 
ordentlig dialog. 
 
Rundvisning i Svømmehallen for handicaprådet. 
 
Skolesvømning aflyst i uge 24 grundet lukket 
varmtvandsbeholde. 
 
PL: der er kæmpe ros fra direktionen til Hollænderhallens 
personale og foreningerne, for håndteringen af den akutte 
nedlukning forleden. Ikke mindst for en meget hurtig og 
vellykket genåbning som blev effektueret på få dage. 
  

4. Økonomi. 
- Budgetrevision  

 
 
 
 
 

 
Tekniske budgettilretninger er igangværende.  
 
Forventet resultat for 2021 er pt. opgivet til et minus på ca. 
kr. 800.000 grundet manglende indtægter på grund af alle 
de nedlukninger området har været ramt af. 
 



- Rokadespor Status for projektet er, at vi har haft et par møder med vores 
centerchef og direktør. Der arbejdes videre med projektet 
og der vil på et senere tidspunkt blive involvering af 
decentrale aktører såsom brugerråd etc. Overordnet for 
projektet er det at skabe ”et sted hvor man mødes”. 
 

5. Bygge- og Ejendomsprojekter. 
- Status elevator 

 
 

- Status, Afgangshallen 
 
 
 

- Status, Varmtvands- 
beholder i SV 

 
 
 

- Nøglebriksystem i HH 

 
Pt. kendes fortsat ikke til leveringstidspunkt. HH holdes 
orientereret af Plan og Teknik 
 
Status er fortsat, at vi afventer første møde i en lille 
arbejdsgruppe omkring projektet. Efterfølgende involveres 
yderligere interessenter. 
 
Grundet en utæt varmtvandsbeholder er omklædningsrum i 
svømmehallen i dame og herre lukket, da der ikke kan 
leveres varmt vand til disse. Ny beholder skulle lande i 
denne uge og forventes monteret hurtigst muligt. 
 
Sagen er ved at blive færdigskrevet i forvaltningen således 
der politisk kan tages stilling til projektet udførsel. 
 

6. Søbadet. 
- Status brandskade 

 

 
Søbadet genåbnede med 6 ugers forsinkelse i lørdags den 12 
juni. Reetableringen er ikke 100 % færdig endnu men 
forventes inden for kort tid at være det. 
 

7. Forpagtning.  
Jf. tidligere udsendte information er Take Away muligt hos 
vores forpagter, ligesom stævneaktiviteter, mødeaktiviteter, 
kurser m.v. er muligt og aftales direkte med forpagteren. 
  

8. Revidering styrelsesvedtægterne. 
 

 
Deadline for input til forvaltningen er den 21/6  
Brugerrådet kan ikke nå at fremsende materiale inden 
denne dato. 
 
SJ beder forvaltningen fremsende ny tidsplan. 
 
Arbejdsgruppen består af Lars, Mette, Jannik og Steen. 
Afholder første møde snarest ny tidsplan er kendt. 
 
 

9. Revidering fordelingsregler. 
 

 
Deadline for denne høring er den 1. sept. 2021 
 
Der er udsendt materiale til brugerrådet fra forvaltningen. 
Brugerrådet behandler og fremstiller svar på deres næste 
møde som finder sted den 30 august. Kl. 17.30 



 

10. Evt. 
 

 
Næste møde forventes afholdt den 30. august 2021 
 
Der blev spurgt ind til hvad kommunes planer for renovering 
af parkeringspladsen er. SJ beder Plan og Teknik om en 
bemærkning på denne opgave. 
 

 


